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ΘΕΜΑ: «Την επικήρυξη του “λαγοκέφαλου”, που έχει κατακλύσει τις ελληνικές θάλασσες,
ζητούν οι ψαράδες»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Όπως  μας  ενημερώνει  με  ειδικό  άρθρο  της  η  ιστοσελίδα  του  Διαδικτύου:
«https://eleftherostypos.gr/ellada/861202-na-epikiryxthei-o-lagokefalos-kai-sti-xora-mas-zitoun-oi-
psarades/»,  υπάρχει  ένα  είδος  ψαριού  με  την  επωνυμία  «λαγοκέφαλος»,  που  εκτός  από το
γεγονός ότι είναι επικίνδυνη η κατανάλωσή του, καταστρέφει τον εξοπλισμό των ψαράδων, τρώει
όσα ψάρια έχουν μπλεχτεί στα δίχτυα και επιπλέον, επιτίθεται και στον άνθρωπο! Η Κύπρος και η
Τουρκία έχουν ήδη επικηρύξει αυτό το είδος ψαριού, σε μια προσπάθεια να ελέγξουν την αύξηση
του πληθυσμού του. Χωρίς να έχει φυσικό εχθρό και έχοντας πλήρως εγκλιματιστεί στα νερά της
Μεσογείου,  ο λαγοκέφαλος εξελίσσεται  σε μια  σημαντική  απειλή για  το οικοσύστημα.  Με την
πρόταση της  επικήρυξης συμφωνούν και  οι  επιστήμονες  του Ελληνικού Κέντρου Θαλασσίων
Ερευνών  («ΕΛΚΕΘΕ»),  ενώ  πλέον,  το  θέμα  τίθεται  υπόψη  της  αρμόδιας  πολιτικής  ηγεσίας,
προκειμένου να ληφθεί η κατάλληλη πολιτική απόφαση. Βιολόγος – ιχθυολόγος του ινστιτούτου
Βιολογικών  Πόρων  και  Εσωτερικών  Υδάτων  του  «ΕΛΚΕΘΕ»,  της  οποίας  οι  απόψεις
φιλοξενήθηκαν  στο ανωτέρω άρθρο,  δεν  τάχθηκε  κατά της  επικήρυξης.  Η εν  λόγω βιολόγος
υπογράμμισε  ότι  το  πρόβλημα  είναι  περισσότερο  έντονο  γύρω  από  την  Κρήτη  και  τα
Δωδεκάνησα και εξήγησε ότι ο λαγοκέφαλος έχει στο σώμα του μια τοξίνη που χρησιμοποιείται
στην κοσμετολογία για την δημιουργία φαρμάκων, ενώ το τρέχον επιδοτούμενο πρόγραμμα για
την αξιοποίηση των τοξινών από το λαγοκέφαλο, σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να αποτελέσει
εργαλείο ελέγχου του πληθυσμού του.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  λάβετε  τις  απαραίτητες  πρωτοβουλίες,  στο  μέτρο  της  δικαιοδοσίας  που  σας
αναλογεί,  προκειμένου να επικηρυχθεί το είδος ψαριού «λαγοκέφαλος», το οποίο είναι άκρως
καταστροφικό, αφενός, για τα θαλάσσια οικοσυστήματα της πατρίδας μας, και αφετέρου, για τον
αλιευτικό  εξοπλισμό των Ελλήνων ψαράδων, ενώ είναι οι τοξίνες που περιέχει το σώμα του, το
καθιστούν ακατάλληλο και επικίνδυνο για διατροφή;

Ο ερωτών Βουλευτής
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